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COVID-19 : harmonization of the prevention plan 

  

Here is an update on the situation as of March 24, 2020: 

 

In France : 

• The restart of the activity took place as planned with reduced staff at the Colomiers, Gimont, Labège, 
Liposthey, Toulouse (Périole and Montredon) and Vendargues sites. 

• The prevention measures were presented and explained in detail to the teams on each site. 
• Management ensures strict compliance with the prevention measures implemented. 
• A review is carried out daily on each site to ensure that conditions are optimal and to assess the 

advisability of increasing activity. 

 

In Canada, India and Tunisia: 

• The national authorities have imposed a temporary cessation of industrial activities for a specified 
period. As a result, the Laval, Belagavi, Charguia and Fouchana sites are currently closed. 

• Restart plans are under consideration so that the activity can resume as soon as the authorities allow it. 
 

In the other countries where the group operates: 

• The transition to internal security level N3+ was activated on March 23 (same level as in France) in 
order to optimize security conditions on site. 

• The HSE Group department monitors the adaptability of preventive measures on each site and their 
progressive implementation in conjunction with local management. 

 

Comex is in close contact with GIFAS (French Aerospace Industries Association) to coordinate the 

action of all players of the sector (400 companies), including aircraft manufacturers and our main 

suppliers. Mobilization is total so that the economic continuity of our strategic sector is guaranteed in 

exemplary health conditions, following the government’s guidance. 

 
As a reminder, you can access from any device (PC or mobile, professional or personal) the 

information page http://www.latecoere.aero/information to follow these developments. 
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COVID-19 : harmonisation du plan de prévention 

  

Voici un point sur la situation au 24 mars 2020 : 

 

En France : 

 Le redémarrage de l’activité s’est déroulé comme prévu en effectif réduit sur les sites de Colomiers, 
Gimont, Labège, Liposthey, Toulouse (Périole et Montredon) et Vendargues. 

 Les dispositifs de prévention ont été présentés et expliqués dans le détail aux équipes sur chaque site.  

 Le management s’assure du respect strict des mesures de prévention mises en œuvre.  

 Un bilan est effectué quotidiennement sur chaque site afin de s’assurer que les conditions sont 
optimales et d’estimer l’opportunité d’augmenter l’activité. 

 
Au Canada, en Inde et en Tunisie :  

 Les autorités nationales ont imposé un arrêt temporaire des activités industrielles pour une période 
déterminée. En conséquence, les sites de Laval, Belagavi, Charguia et Fouchana sont actuellement 
fermés. 

 Des plans de redémarrage sont à l’étude afin de pouvoir reprendre l’activité dès que les autorités le 
permettront.  

 

Dans les autres pays où le groupe est implanté : 

 Le passage au niveau de sécurité interne N3+ a été acté le 23 mars (même niveau qu’en France) afin 
d’optimiser les conditions de sécurité sur site. 

 Le département HSE Groupe surveille l’adaptabilité des mesures de prévention sur chaque site et leur 
mise en œuvre progressive en lien avec le management local.   

 

Le Comex est en étroite relation avec le GIFAS (Groupement des Industries Françaises 

Aéronautiques et Spatiales) pour coordonner l’action de l’ensemble des acteurs de la filière (400 

entreprises), dont font partie les avionneurs et nos principaux sous-traitants. La mobilisation est 

totale pour que la continuité économique de notre secteur stratégique soit garantie dans des 

conditions sanitaires exemplaires, conformément à la volonté du gouvernement. 

 
Pour rappel, vous pouvez accéder depuis n’importe quel appareil (PC ou mobile, 

professionnel ou personnel) à la page d’information http://www.latecoere.aero/information 

pour suivre ces évolutions. 
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